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Do 
Urząd Miasta Sopotu 
Prezydent Miasta
ul. Kościuszki 25/27 
81-704 Sopot 

Szanowny Panie Prezydencie, Szanowni Panstwo,

w odpowiedzi na pismo z dnia 28.01.2014, ktore otrzymalem przez e-mail dnia 03.02.2014 musze 
potwierdzic, ze pani Chabierska sprostowala bledna date pisma (28.02.2014). 
Ustalilismy wspolnie, ze wymienionej w powyzszym pismie drugiej "propozycji ugody" z grudnia 2013 nie 
wyslano do mnie.  Podobno nie wyslano z powodu, ze ktos zlozyl wniosek o zezwolenie na zjazd z Al. 
Niepodleglosci do dzialek. Ja nikogo nie upowaznialem do zlozenia takiego wniosku, wiec nie moze byc 
usprawiedliwieniem  opieszalosci rozpatrywania mego pisma z 06.11.2013, na ktore nie dostalem zadnej 
odpowiedzi. 

Na zawarte pytania w Panstwa pismie z 28.01.2014 istnieje odpowiedz juz w pismach z: 06.11.2013, z 
26.10.2012, z 02.09.2012 oraz e-mail z 31.07.2005, w pismach, ktorych nie odwolalem, wiec sa nadal 
aktualne.
Jak juz pisalem w 2012 roku, dojazd jest mi niezbedny, ponosze wielkie straty finansowe przez skuteczna  
blokade mojej dzialki, nie moge wejsc ani sprzedac, ani nie moge dysponowac szesciocyfrowymi sumami, 
ktore mialbym ze sprzedazy oraz musze zaplacic odsetki ustawowe od pokaznej sumy, rowniez z powodu, ze 
nie moge w takiej sytuacji sprzedac dzialki. Dzialania UM Sopot skutecznie odstraszaja zainteresowanych 
kupnem co odbija sie negatywnie na moich finansach i co spowoduje, ze rowniez odbije sie negatywnie na 
finansach UM Sopot. 

Ponownie wzywam do umozliwienia dojazdu tymczasowego, tak utwardzonego jak w miejscu zabranej 
sluzebnosci by byl mozliwy wjazd ciezkim sprzetem na dzialke celem uprzatniecia. 
Rozwiazania sprawy sluzebnosci, ktora zabrano mi bez mojej zgody i wiedzy, poprostu zrabowano. 
Nie widze uzasadnienia bym ja finansowal dojazd do budowanych domow komunalnych, ktory inwestor 
musi tak czy tak wybudowac oraz bym ja ponosil koszta wybudowania sluzebnosci zastepczej. 
Te domy nie musialy byc budowane na sluzebnosci, mogly byc wybudowane obok, w miejscu zburzonych 
starych budynkow, mieszkalnego, wielorodzinnego 640a oraz dawnych budynkow gospodarczych bo 
miejsca bylo dosyc na ten cel a sluzebnosc byla by nienaruszona i jednoczesnie mogla by sluzyc jako dojazd 
do budowanych domow. 

Wzywam rowniez do rozpatrzenia wniosku z 01.01 2014 w przewidzianym przez prawo terminie oraz 
wszelkich kolejnych moich pism. 

Jezeli konieczne to moge powyzsze pismo wyslac rowniez przez e-PUAP lub inna droga ale prosze o poinformowanie mnie. 

Z powazaniem
Andrzej Czenszak


